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Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Stanisław 

Klimek zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytał, czy będą prowadzone rozmowy z organizacją Caritas Diecezji Tarnowskiej 

dotyczące dalszego funkcjonowania schroniska oraz noclegowni dla osób bezdomnych 

prowadzonych. Podkreślił, że bardzo ważne jest zapewnienie odpowiedniej wysokości 

środków na ten cel w budżecie, aby pomoc mogła otrzymać każda osoba potrzebująca. 

2) W nawiązaniu do odpowiedzi otrzymanej na wniosek dotyczący wykonania dalszego 

ciągu ulicy Ablewicza (znak: KRM.0003.460.2021) wyraził opinię, że opracowanie 

dokumentacji i zawarcie umowy powinno zostać zrealizowane jak najszybciej. 
Podkreślił, że wykonanie wskazanej inwestycji doprowadzi do zmniejszenia ruchu 

na alei Jana Pawła II. Poprosił o rozpoczęcie rozmów w tej sprawie z Wójtem Gminy 

Tarnów. 
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